



香港棍網球總會有限公司

HONG KONG LACROSSE ASSOCIATION LIMITED

Unit 2201, 22/F, 88 Hing Fat Street, Causeway Bay, Hong Kong
Tel: 852-2114 3405 Fax: 852-3747 8599 Email: info@hklax.org Website: www.hklax.org

All Hong Kong Inter-Primary Schools Lacrosse Competition 2022-2023

Tournament Format & Rules

The following tournament format and rules apply to Mixed Division.

1. Group Stage

Each team within the same group will play a series of round-robin game.

2 points for a Win.

1 point for a Draw.

0 point for a Lose.

After all games are played in the group stage, top teams will advance to the semi-finals (Knockout stage). The exact number of teams will depend on the number of groups in the respective division.

i.e. There are 2 groups only, top 2 teams of each group will advance to the semi-finals (Knockout stage). Rest of the teams will compete in Play-In (ranking).

If teams are tied on points after all the games are played, the following will be considered, in the order given, to determine the final group ranking.

1. Points in head-to-head games among tied teams;
2. Goal difference in head-to-head games among tied teams;
3. Goal scored in head-to-head games among tied teams;
4. Goal against in head-to-head games among tied teams;
5. Goal difference in all group games;
6. Goal scored in all group games;
7. Goal against in all group games;
8. Total Wins in all group games;



香港棍網球總會有限公司

HONG KONG LACROSSE ASSOCIATION LIMITED

Unit 2201, 22/F, 88 Hing Fat Street, Causeway Bay, Hong Kong
Tel: 852-2114 3405 Fax: 852-3747 8599 Email: info@hklax.org Website: www.hklax.org

If teams are still tied, the final ranking will be determined by a coin flip held by Chief Officials or on-field staff with the captains of the teams.

2. Knockout stage

4 teams will advance to the Knockout stage. They will play a semi-final game and a third-place game or championship game.

Final ranking in the group stage will determine which game these teams will be in.

There are 2 groups only, 1st place in Group A will play against 2nd place in Group B, while 1st place in Group B will play against 2nd place in Group A in the semi-finals.



香港棍網球總會有限公司

HONG KONG LACROSSE ASSOCIATION LIMITED

Unit 2201, 22/F, 88 Hing Fat Street, Causeway Bay, Hong Kong
Tel: 852-2114 3405 Fax: 852-3747 8599 Email: info@hklax.org Website: www.hklax.org

全港小學校際棍網球比賽 2022-2023

比賽賽制及球例

下述之比賽賽制及球例均適用於男女子混合組比賽。

1. 分組賽階段

同組內的各隊伍將進行一輪單循環賽事。

勝方得兩分

平手得一分

負方得 0 分

分組內所有賽事完結後，排名較高的隊伍將進入四強賽(淘汰賽階段)。實際隊伍數目，將取決於各組別的分組數量。

比賽有兩個分組，每組排名最高的兩支隊伍將可進入四強賽(淘汰賽階段)。而餘下的隊伍則會進行名次賽(淘汰賽階段)。

假如分組內所有賽事完結後，有數支隊伍的得分相同，將以以下順序方式決定最終排名。

1. 同分隊伍相互的對賽成績
2. 同分隊伍相互對賽的得失球數
3. 同分隊伍相互對賽的得球數
4. 同分隊伍相互對賽的失球數
5. 整個分組賽階段的得失球數
6. 整個分組賽階段的得球數
7. 整個分組賽階段的失球數
8. 整個分組賽階段的勝場

假如仍有隊伍處於平手，最終排名將在各平手隊伍隊長在場見證下，由大會工作人員或主裁判以擲毫方式決定。



香港棍網球總會有限公司

HONG KONG LACROSSE ASSOCIATION LIMITED

Unit 2201, 22/F, 88 Hing Fat Street, Causeway Bay, Hong Kong
Tel: 852-2114 3405 Fax: 852-3747 8599 Email: info@hklax.org Website: www.hklax.org

2. 淘汰賽階段

四支球隊將進入淘汰賽階段。他們將分別進行一場四強賽，以及一場季軍戰或冠軍戰。

分組賽階段的最終排名將決定他們四強時的比賽場次。

例子：

有兩個分組，A 組排名第一的隊伍將對上 B 組排名第二的隊伍，而 A 組排名第二的隊伍將對上 B 組排名第一的隊伍。